
Saksdokument styremøte nr. 4/2023, mandag 8. mai

Innkalt: Ingrid Nermoen, Hans Olav Hygen, Dag Haugland, Camilla Svensvik, Andreas
Sandernes og Odin Tellesbø, Karl Gustavsen
Vara: Terje Linløkken, Karl Gustavsen
Forfall: Camilla Svensvik og Terje Linløkken
Sted: kl. 19:30-21:00 på Lørenskog vgs
Sak nr. Innhold Ansvar

20/2023 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 27. mars
Cash-back fra Il Padrino - Karl purrer opp, flyttes til økonomiutvalget.
Dag purrer på ski-o drakter via Trimtex.
Problemer med å sende e-post til styrets e-post. Karl etterspør Sverre om det
kan legges inn forhåndsgodkjenning for alle styrets medlemmer. - OK
e-post listen “alle” bør oppdateres - OK
Endring av dato for klubbmesterskap sprint - Ingrid avtaler dato med Terje.
Status NM-ultra tas på neste møte.
Vi har fått ca. kr 100 000 til integrering av innvandrere i samarbeid med
Østmarka IL, skøyteklubben og Østmarka ok. Vi får ca. kr 31 000. Hvordan kan
vi bruke midlene? Camilla hører Lørenskog kommune om å reklamere for
park-o og kjøper inn telt og premier kjøpes inn. Midlene kan brukes til å dekke
hele eller deler av deltakeravgiften.
Odin hører med Sverre om noe vi trenger noe mer utstyr, telt og premier.

Referatet ble godkjent.

Alle

21/2023 Informasjon fra kartutvalget v / Bjørn Christensen
Synfaring av NM, Treekrem ferdig med 3.,1 km2, gjenstår 10 km2.
Spillemidler søknadsfrist 15. september. Terrenggodkjenning er sendt inn til
kretsen. Vi har søkt om nye kart for Smestad, Nordby og Stav/Gjellerås og
oppdatering av Finstad, Solheim og Bråtejordet. Hans Olav hører med
ungdommene om de kan bidra.

Ny kontrollordning for kart i kretsen. Kartutvalget følger opp.

Det er ønskelig at Stolpejakten i Lørenskog utvides med området rundt SNØ.

Skjettenbyen, det kan være ønskelig å bruke det til KM sprint i 2025, evt.
NM-ultralangkartet.

Kartutvalget ønsker å lage nytt kart fra grunnen over Ringnesmarka. Kanskje
først til sesongen 2027?

Alle



22/2023 Saker fra årshjulet
Se årshjulet for ØOK uten økonomiutvalget (ØU):
https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uccea01510

Referat: Alle punktene følges opp av ulike komiteer.

23/2023 Hvordan forstår vi årsmøtevedtaket om refusjon av kr 600 i
startkontingenter eller fellessamlinger

Følgende forslag om refusjon ble vedtatt på årsmøtet:

De av klubbens medlemmer som ikke har familiemedlemmer som løper i
klassene under DH21 og studenter under 25 år får refundert inntil kr
600,- i startkontingenter.

Hvis de har deltatt på klubbens fellessamlinger, reduseres refusjonen
med 150,- pr deltagelse.

Hvordan skal vi følge opp det i praksis, jamfør:

I invitasjonen til Hallandspremiären står det ikke noe om
påmeldingsavgift, men forståelsen er vel at klubben tar kostnaden og
de som faller inn under unntaket får redusert sin «refusjonspott» med
150 kroner?

Under Klubbtur til Sørlandsgaloppen står det at klubben dekker
startkontingent på alle 4 løp for barn/ungdom/junior/student i Østmarka.

Betyr det at den enkelte som faller inn under unntaket skal belastes for
påmeldingsavgift slik at det med en reduksjon av «refusjonspotten» på
150 kroner faller bort?

Referat:

De av klubbens medlemmer som ikke har familiemedlemmer som løper i
klassene under DH21 og studenter under 25 år får refundert inntil kr
600,- i startkontingenter.

Hvis de har deltatt på klubbens fellessamlinger, reduseres refusjonen
med 150,- pr deltagelse.

For hver felles større klubbaktivitet som er sponset av klubben reduseres
refusjonen med kr 150.

Ekstra blomsterdugnad etc. som ikke går til klubben, legges inn på
utøverkonto. For voksne utøvere vil kontoen nulles mot egenandeler på
slutten av året.

https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uccea01510


24/2023 Eventuelt
● Jukola. Vi melder på lag. Hans Olav tar ansvaret for å prøve og skaffe

flere deltagere fra klubben, evt. fra naboklubbene.
Budsjett:
Telt fre-søn: 2.800 NOK
Leiebil fre-søn: 4.800 NOK
Flyreise t/r11 personer: 49.500
Mat og diverse: 3.300
Sum kostnader: 60.400

Egenandel kr 1.500 Junior/Student/Voksen
Sum kostnad klubb = 44.900
(Startkontingent ikke inkl. EUR 660)

Vedtak: Det avsettes en øvre ramme på kr 44.900 (startkontingent ikke
inkludert). Ev. beløp som går over rammen dekkes av den enkelte utøver ved å
øke egenandelen.

Dersom vi trenger å fylle opp laget med eksterne løpere, må de primært dekke
1/11 av utgiftene, sekundært flybilletten og evt. kr 3000.

Bilder av utøvere: Hans Olav og Camilla legger ut melding i Spond. Odin
sender ut på e-post og Facebook til klubbens medlemmer.

Neste styremøter: Mandager kl. 1930-2100, hvis digitalt på Google Meet:
meet.google.com/oxy-posa-zyc

● Mandag 12. juni kl. 1930 på Google Meet

Referent: Odin


